
 

Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy 

 

Nr 8/2023 w dniu 25-05-2023r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16,00  zakończono o godz.19,20 
 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Iwona Tyll 
- Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Grzegorz Bałdyga 
 - Sekretarz Komisji 
 

obecny 

4 Małgorzata Osuch obecna 

5 Tomasz Kranc obecny 

6 Robert Woźniak obecny 
 

7 Andrzej Banaszyński 
 

obecny 

8 Leszek Zdrzałka 
 

obecny 

9 Irena Szewczykowska 
 

obecna 

10 Bogdan Fleming 
 

nieobecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Bogdan Fleming 
 
 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
2. Jan Maćkowiak – PCK Wągroweic 
3. Radosław Kubisz – Sekretarz Powiatu 
4. Edyta Owczarzak – dyrektor PCPR w Wągrowcu 
 

 
 



 

 
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.1. Powitanie 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Omówienie tematu posiedzenia 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca pani Iwona Tyll, która 

powitała wszystkich członków komisji  a następnie przedstawiła 

porządek obrad, oraz temat dzisiejszego  posiedzenia komisji. 

 

PCK-informacja o działalności na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego. 
Informacja o ofercie leczniczej w Powiecie Wągrowieckim. 
Opiniowanie materiałów na sesję. 
 

 
 
 
 

      Na wstępie głos zabrał pan Jan Maćkowiak i w formie 

prezentacji przedstawił członkom komisji w formie prezentacji 

działalność Polskiego Czerwonego Krzyża zarządu koła w 

Wągrowcu, omawiając jego działalność od początku powstania  

Czerwonego Krzyża w 1918 roku na terenie powiatu 

wągrowieckiego po dzień dzisiejszy. Wszystkie informacje zawarte 

są w zał.nr.1 do dzisiejszego protokołu. 



 

Pani Małgorzata Osuch  wraz z panią przewodniczącą Iwoną Tyll 

wyraziły wyrazy uznania za tą działalność panu Janowi 

Maćkowiakowi oraz życzyły dalszych sukcesów w tej jak bardzo 

ważnej dla życia człowieka działalności. 

     Następnie członkowie komisji omawiali materiały sesyjne, jako 

pierwsza głos zabrała pani Edyta Owczarzak przedstawiając pkt. 9 

porządku obrad sesji dotyczący, podjęcia  uchwały w sprawie  

przyjęcia do realizacji projektu partnerskiego pn. „Wsparcie 

deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w województwie 

wielkopolskim” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

Wielkopolski na lata 2021 – 2027, współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. Po omówieniu 

projektu tej uchwały pan starosta Tomasz Kranc podziękował pani 

dyrektor i jej pracownikom za sprawne kierowanie i zaangażowanie 

w sytuacji kryzysowej która wystąpiła na terenie naszego powiatu 

dotycząca rodzinnego domu dziecka. Kolejne punkt porządku 

obrad sesji omówiła pani 

Ewa Szczepaniak skarbnik powiatu omawiając zmiany w budżecie 

na rok bieżący, kolejne punkty porządku obrad sesji omówił pan 

Radosław Kubisz sekretarz powiatu. Po omówieniu materiałów 

sesyjnych pani przewodnicząca ogłosiła krótką przerwę przed 

drugą częścią posiedzenia komisji  na którą zostali zaproszeni 

również radni nie będący członkami naszej komisji. 

Druga część komisji dotyczyła Informacji o ofercie leczniczej w 

Powiecie Wągrowieckim oraz zmian w statucie Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu a w szczególności dotyczące zamknięcia 

oddziału  położniczego i noworodkowego w naszej lecznicy. W tej 

części posiedzenia komisji uczestniczyli; radni Michał Piechocki 

Justyna Michalska, Piotr Kaczmarek a z zaproszonych gości udział 

w spotkaniu wzięli pan Przemysław Bury dyrektor ZOZ w 

Wągrowcu  , pan Robert Mejer ordynator oddziału położniczego, 

pani Krystyna Skrzycka ordynator oddziału noworodkowego, pani 

Adela Totoń naczelna pielęgniarka ZOZ w Wągrowcu oraz pani 

Aleksandra Wentland główna księgowa naszego szpitala 

powiatowego. 

 



 

 Na wstępie głos zabrał ordynator oddziału położniczego i 

przedstawił radnym sytuację w jakiej znalazł się jego oddział  który 

tak naprawdę nie działa już od dwóch lat ponieważ został na tym 

oddziale utworzony oddział Covidowy a do tego nałożyła się 

przebudowa szpitala co spowodowało odpływ kobiet ciężarnych z  

naszego szpitala co po przejściu pandemii nie spowodowało 

poprawy z tego względu iż nowe przepisy dla oddziałów 

położniczych oraz spadająca ilość urodzeń w całym kraju sprawia  

że szpitale w wielu powiatach borykają się z utrzymaniem takich 

oddziałów, co nie zmienia faktu że posiadając oddział SOR w 

naszym szpitalu jesteśmy w sytuacji nagłej, przygotowani na  

odebranie porodu. Pani Małgorzata Osuch wyraziła opinię że 

sytuacja demograficzna i zmiany w przepisach wymusiły takie 

działania ze strony szpitala  ale czy została należycie ta informacja 

przekazana opinii publicznej  a w szczególności czy ta informacja 

dotarła do kobiet ciężarnych z naszego powiatu. W odpowiedzi pan 

starosta Tomasz Kranc poinformował zebranych że 

przeprowadzone konsultacje społeczne oraz informacja o 

zamknięciu traktu porodowego w naszym szpitalu nie 

spowodowały wpływu uwag co do tego zamiaru a pracownicy 

oddziałów nie zostaną również bez pracy. 

Na koniec głos zabrała pani doktor Krystyna Skrzycka omawiając 

zebranym jak zmieniła się opieka na oddziałach 

neonatologicznych na przestrzeni tych wszystkich lat które 

przepracowała na tym oddziale w naszym szpitalu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4.   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 
 
 

 
4.2   Opinie 
 

 
 

4.3  Stanowiska. 
 

 
 Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali materiały na najbliższą 
sesję oraz pozytywnie zaopiniowali protokół nr 7 z poprzedniego 
posiedzenia komisji 
 

4.4  Wnioski 
 

 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy. 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodnicząca Komisji: 

            Grzegorz Bałdyga                        Iwona Tyll 
 
 


